
Geacht College,  
 

De fractie CDA Goirle Riel heeft een vraag n.a.v. de brief van een inwoner 5-1-19 te 
vinden onder collegebevoegdheid (I) bij de ingekomen stukken van 29 januari: 
 

Het gaat over het bladblazen in de plantsoenen en groene gebieden. De schrijver 
vraagt zich af of er geen bodemverschraling plaatsvindt door deze praktijken.  
 
 

Is deze persoon al geantwoord en zo ja, wat was het antwoord? 
 
 

Bij voorbaat vriendelijk dank,  
 
 

Tess van de Wiel 
 


